
Orientering	fra	bestyrelsesmøde	16.05.2017	i	Middelfart	Antenneforening	(MA)	
	
Deltagere:	Bent	Hørby	(BH),	Bent	Jensen	(BJ),	John	Hansen	(JH),	Bent	Laugesen	(BL),	
Benjamin	Fritz‐Jensen	(BFJ)	og	Marianne	Thomsen	(MT).	Fraværende:	Karsten	Svenningsen		
	
	
445.	Godkendelse	af	referat	fra	sidste	bestyrelsesmøde	den	25.04.	
	
Referatet	godkendt	med	følgende	bemærkninger:	
	
BL	har	endnu	ikke	haft	kontakt	til	Vestfyns	El‐anlæg	(pkt.	437).	Han	kontakter	dem	snarest.	
	
Vi	blev	enige	om,	at	i	fremtidige	referater	markeres	med	rødt,	der	hvor	der	skal	tages	action.	
	
BH	har	uploadet	50	års	jubilæumsbogen	fra	Stofa	på	Google	drev.		
	
	
446.		Notat	fra	BH	med	opfølgning	på	samarbejdet	med	Stofa	
	
Tilbagemelding	fra	Jesper	Kjeldgaard	(JK),	Stofa:	
	
JK	har	bekræftet,	at	den	gamle	aftale	fra	2012	om	reduceret	administrationsvederlag	på	40	kr.	
forsætter.	Beløbet	er	pristalsreguleret	til	41,04	kr.	for	2017.	
	
Efter	aftale	opkræves	et	varslet	opkrævningsgebyr	på	9,75	kr.	indtil	videre	ikke.	Når	Stofa	
bliver	i	stand	til	at	tilbyde	en	gratis	betalingsløsning	revurderes	situationen.	
	
Stofa	er	positiv	overfor	at	medvirke	ved	fælleskampagne	for	genåbning	af	lukkede	tilslut‐
ningsmuligheder.		
	
Stofa	har	lavet	en	brochure,	som	vi	aftalt	skal	sendes	til	alle	adresser	med	tilslutningsmulighed.	
Brochuren	indeholder	ikke	oplysninger	om	MA,	så	vi	har	aftalt,	at	vi	støtter	op	med	en	annonce	i	
Mel	far	Posten	med	en	kopi	af	forsiden	og	oplysninger	om	medlemsfordele	i	MA.	
	
Stofa	er	aktiv	leverandør	af	medarbejderbredbånd	til	bl.a.	Lego,	Danfoss	og	Danish	Crown	og	
tilbyder	en	totalløsning	til	alle	medarbejdere.	Vi	vil	få	provision	af	trafik	på	vores	net.		
	
BH	og	KS	ligger	en	føler	ud	på	deres	arbejdspladser.	
	
	
447.	Kommende	arbejdsopgaver	–	udkast	fra	BJ		
	
BH	og	BFJ	sørger	for	pressemeddelelse	og	annonce	om	den	kommende	nedsættelse	af	vores	
priser	på	internet,	så	snart	som	muligt.	
	
Stofa	vil	arrangere	et	frikadellemøde	senere	på	året,	der	er	målrettet	husstande	med	
uudnyttet	tilslutningsmulighed.	



Vi	drøftede	også	udbygningen	i	områder	uden	stikledninger,	der	tidligere	har	været	i	brug.	
	
BL	overtager	opfølgningen	på	mail	fra	LER.	‐	BL	kontakter	KS,	for	at	få	ham	til	at	ændre	
mailadresse.		
	
BH	har	talt	med	Tom	Andersen	fra	Stofa	og	aftalt	at	vi	får	tilsendt	en	PDF‐fil	med	eksempel	på	
velkomstpakke,	der	kan	tilbydes	lokale	ejendomsmæglere.	
	
Det	er	også	en	mulighed,	at	lave	et	punkt	på	vores	hjemmeside,	med	oplysninger	til	nye	
medlemmer.	Så	kan	vi	fx	sende	mails	til	mæglerne	med	henvisning	til	denne	information	og	
opfølgende	mails	ved	ændringer	i	materialet.	
	
Det	samme	kan	vi	gøre	til	bygherrer,	med	oplysning	om,	hvordan	de	skal	forholde	sig,	hvis	de	
ønsker	ydelser	fra	MA	og	Stofa.	
	
BJ	ajourfører	arbejdsopgaver‐loggen	i	google‐drev.	
	
	
448.	Prioritering	af	initiativer	
	
Drøftet	under	punkt	447.	
	
	
449.		Gennemgang	af	synkroniseret	aktivitetsplan/årshjul	(BL)	
	
BL	har	tidligere	udarbejdet	notat/huskeliste	til	årshjulet.	Der	var	enighed	om,	at	notatet	
erstatter	årshjulet.	
	
BL	vil	sørge	for	at	den	deles	op	i	4.	kvartaler	med	punkter,	der	bør	drøftes.	Han	holder	den	op	
mod	det	tidligere	årshjul,	for	at	sikre	at	alle	punkter	kommer	med.	
	
	
450.	Repræsentantskabsmøde	i	A2012	10.06.		
	
BH	deltager	som	den	eneste	fra	MA,	da	ikke	andre	har	mulighed.		
	
	
451.	Bordet	rundt	
	
JH	har	alene	haft	ganske	få	henvendelser,	der	alle	kunne	henvises	til	Stofa.	
	
Bjergbanksvej	ønsker	også	at	ændre	deres	anlæg,	så	lejerne	selv	kan	vælge	pakke	fra	Stofa.	
BJ	henter	tilbud	fra	Stofa.	Herefter	kan	udlejer	tage	beslutning.		
	
BFJ	har	et	hængeparti	med	nyhedsbrev.	BH	laver	et	oplæg.	
	
BFJ	har	oprettet	et	punkt	på	hjemmesiden,	hvor	vores	medlemmer	kan	hente	hjælp.	



Punktet	vil	løbende	blive	tilrettet/udvidet.	
	
BH	foreslår,	at	vi	evt.	laver	en	konkurrence	blandt	vores	medlemmer,	så	vi	kan	få	nogle	mere	
autentiske	billeder	til	vores	hjemmeside.	
	
BH	og	BFJ	aftaler	at	mødes	og	vil	invitere	vores	suppleant	Thomas	Hvilsom,	der	tidligere	har	
tilbudt	at	gennemgå	vores	hjemmeside	og	komme	med	input.	
	
	
452.	Fra	formanden:	
	
a)	Medlemsstatus:	
Antallet	af	medlemmer	med	pakker	+	medlemmer	med	Bredbånd	Only	udgør	ca.	5.800	mod	
ca.	5.900	året	før.	
	
b)	Status	Assensvej	100	
Prisen	bliver	ca.	på	100.000	kr.	Der	er	mulighed	for	24	medlemmer.	
	
c)	Status	Perikonhaven	
BH	indhenter	tilbud	fra	Stofa.		
	
d)	Status	Nytorv	
Stofa	mødes	på	stedet	med	5E	Byg,	for	at	aftale	nærmere	om	tilbud	på	samlet	installation.	
	
e)	Emner	til	Nyhedsbrev	
Oplysning	om	TV2	Fyns	egne	programmer	
Nye	internet	priser	
Vælg	selv	contra	Mit	TV.	
	
	
453.	Eventuelt,	herunder	næste	møde	og	punkter	til	dagsorden	
	
BH	sender	Doodle‐invitation	til	besøg	hos	Syd	Energi	i	Esbjerg.	Det	er	efterfølgende	blevet	
udskudt	til	efter	sommerferien,	da	vi	ikke	kunne	finde	en	dato	hvor	alle	kan.	
	
Næste	møde:	13.06.	kl.	17.00.	
	
	
For	referatet:	
MT	–	25.05.2017	
	


